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Abstract (en)
[origin: WO8907681A1] A dosing reservoir (1) for receiving and discharging a liquid agent for treating laundry in a washing machine or the like
comprises a reservoir provided with a filling port (5) closed by a lid provided with holes (6) for the exchange of media and supported by gripping
elements (4', 8'). To obtain a dosing reservoir (1) of minimal height with respect to the bottle (13), the gripping elements (4', 8') are each formed by a
collar (4,8) extending radially inward with respect to the outer surface of the dosing reservoir (1). The opening cross-section coincides with the dome
(D) of a bottle closure cap (K).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Dosierspeicher (1) zur Aufnahme und Abgabe einer Wäschebehandlungsflüssigkeit in einer Waschmaschine oder
dergleichen mit einer deckelverschlossenen Einfüllöffnung (5) des Speicherbehälters und in dem von Anfassungen (4', 8') getragenen Deckel (3)
vorgesehenen Medienaustauschlöchern (6); sie schlägt zur Erzielung einer insbesondere optimal niedrigen Zuordnung zur Flasche (13) vor, daß die
Anfassungen (4', 8') von je einem gegenüber der Mantelfläche des Speicherbehälters (1) radial einwärts angeordnetem Kragen (4, 8) gebildet sind,
dessen Öffnungsquerschnitt übergestülpt ist über den Dom (D) einer Flaschenverschlußkappe (K).
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